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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2022/23:376 Ändrat fokus i älgförvaltningen

Älgen är den svenska skogens största djur och har på många sätt också blivit en 
symbol för Sverige. Men älgen är inte bara förknippad med jakt utan också med 
svensk natur, vildmark och turism och har kommit att bli en av de viktigaste 
symbolerna för Sverige som turistland.

År 2012 infördes den nya älgförvaltningen, och landet delades då in i 149 
älgförvaltningsområden. Deras uttalade uppgift var att kraftigt minska 
skogsskadorna, framför allt på tallskog, genom en minskning av älgstammen.

Vi kan nu se flera resultat och även forskningsresultat som visar att endast 3 
procent av älgförvaltningsområdena har uppnått en medelskadenivå på skogen 
under 5 procent.

Vi kan samtidigt konstatera att avskjutningen av den svenska älgstammen inom 
många områden är över 35 procent, och med oförändrad ambition och 
oförändrade direktiv från staten riskerar vi att EU kommer att rödlista älgen 
som hotad art i Sverige,

Många jägare forskare och naturintresserade ser dagens ensidiga fokus på 
älgstammen som det största hotet för betesskador på våra ungskogar som direkt 
felaktigt och ett stort hot mot älgstammen.

Jag vill med anledning av ovanstående fråga landsbygdsminister Peter 
Kullgren:

 

Har ministern och regeringen någon avsikt att förändra älgförvaltningarnas 
uppdrag för att förhindra att den svenska älgstammen riskerar att ta skada?

………………………………………

Tomas Kronståhl (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-06-01
Besvaras senast
2023-06-16
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


